
 

 

 

 

 

 

Raadsronde Actualiseren Integraal Accommodatiebeleid 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp Actualiseren integraal Accommodatiebeleid 

Datum 27 juni 2017 

Portefeuillehouder Wethouder Gerats (vervanger wethouder Krabbendam) 

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

Sinds medio 2015 wordt het Leertraject Dialoogproces 
Gemeenschapsvoorzieningen doorlopen. Onderdeel hiervan is het 
actualiseren van het Integraal Accommodatiebeleid (IAB). In het kader hiervan 
hebben diverse bijeenkomsten plaatsgevonden (seminars ambtenaren, 
raadsleden, portefeuillehouders(s), bijeenkomst stakeholders). Tijdens de 
stadsronde van 5 april 2016 zijn de uitgangspunten (die opgesteld zijn naar 
aanleiding van alle bijeenkomsten) met de stad besproken. Ook zijn er twee 
pilots (voor zowel het Integraal Accommodatiebeleid als het beleidsdocument 
gemeenschapsvoorzieningen) doorlopen in Heer en Daalhof. Na 5 april is 
besloten om ook de uitkomst van deze pilots met betrekking tot het 
accommodatiebeleid af te wachten voor het actualiseren van het IAB. 
Afgesproken werd dat er een terugkoppeling zou worden gegeven van de 
resultaten van de pilots met betrekking tot het Integraal 
Accommodatiebeleid. Dit is gebeurd in de stadsronde van 13 december 2016. 
Toen was de vraag: heeft een nieuw Integraal Accommodatiebeleid 
toegevoegde waarde? Dit, gezien het feit dat er al vele beleidsstukken op het 
gebied van accommodaties zijn opgesteld (bv. sport, onderwijs en cultuur). 
Wel bleken er nog onduidelijkheden te zijn over de 
gemeenschapsvoorzieningen. Momenteel loopt een proces waarin gekeken 
wordt (samen met stakeholders) hoe eventueel beleid voor de 
gemeenschapsvoorzieningen eruit zou moeten zien.  

Naar aanleiding van de vergadering van het presidium d.d. 14 maart 2017 is 
besloten niet nog een stadsronde te houden, aangezien er al een aantal 
stadsrondes over hetzelfde onderwerp zijn gehouden. Redengevend hiervoor 
is dat de inhoud summier is en dat de punten waar burgers in eerdere rondes 
veel belangstelling voor hadden buiten de scope vallen en separaat worden 
behandeld (gemeenschapsvoorzieningen). Er waren wel vragen over de 
uitvoering van ruimtevragen van burgers. In het raadsvoorstel (en bijhorende 
notitie) is voorzien in duidelijkheid over deze uitvoering. Gezien het 
voorgaande en het feit dat er geen ingrijpend nieuw beleid wordt gemaakt 
(oud beleid wordt ingetrokken en een paar punten worden herbevestigd) is er 
ook geen aanleiding om nog een informatieronde voor raadsleden te houden. 
 
In 2017 is gestart met het opstellen van het beleidsdocument 
gemeenschapsvoorzieningen. Dit zal in 2017 de politieke procedure 



 

 

 

 

 

doorlopen. In besluitvorming rondom het Accommodatiebeleid zal dit buiten 
beschouwing blijven. 
 

Aanwezig  6 bezoekers 

Fractiewoordvoerders Jongen (D66), Martens (SP), Janssen (CDA), Es Sadki (PvdA), vd Wouw 
(VVD), Nelissen (SPM), Meese (PVM), Passenier (GL), Hoen (MV). 

Voorzitter Jos Gorren 

Secretaris Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken 

Met het geformuleerde beleid stemmen de fracties in. De vragen die gesteld 
worden hebben allemaal betrekking op de uitvoering en met name specifieke 
casussen. Hierop wordt ingezet. De wethouder benadrukt nog eens dat er 
teveel verschillen tussen accommodaties zijn die niet te vergelijken zijn. 
Sportaccommodaties bijvoorbeeld zijn niet te vergelijken met 
gemeenschapsvoorzieningen of met broedplaatsen. 

De specifieke vragen hebben betrekking op onderstaande accommodaties: 

 CV De Drommedarisse 

 Hal MTB/Watermolen 11 

 Accommodatie voor carnavalverenigingen 

 Huisvesting amateurkunsten 

 Bonbonnière 

 Platte Zaol. 
 

Toezeggingen De wethouder zegt toe vóór behandeling van de kaderbrief op 11 juli a.s. de 
door de fracties gestelde vragen over genoemde accommodaties schriftelijk 
worden beantwoord. 
 
Besluitvorming over het raadsvoorstel is pas aan de orde na het zomerreces. 
 

  



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Actualiseren Integraal Accommodatiebeleid 

Portefeuillehouder Wethouder Van Grootheest 

Programmanummer 5/6 Samenleven 

Behandelend ambtenaar  In de Braek  
Telefoonnummer: 06-46150851 
ghislaine.in.de.braek@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst Voorbereidend op besluitvorming 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Sinds medio 2015 wordt het Leertraject Dialoogproces 
Gemeenschapsvoorzieningen doorlopen. Onderdeel hiervan is het 
actualiseren van het Integraal Accommodatiebeleid (IAB). In het kader hiervan 
hebben diverse bijeenkomsten plaatsgevonden (seminars ambtenaren, 
raadsleden, portefeuillehouders(s), bijeenkomst stakeholders). Tijdens de 
stadsronde van 5 april 2016 zijn de uitgangspunten (die opgesteld zijn naar 
aanleiding van alle bijeenkomsten) met de stad besproken. Ook zijn er twee 
pilots (voor zowel het Integraal Accommodatiebeleid als het beleidsdocument 
gemeenschapsvoorzieningen) doorlopen in Heer en Daalhof. Na 5 april is 
besloten om ook de uitkomst van deze pilots met betrekking tot het 
accommodatiebeleid af te wachten voor het actualiseren van het IAB. 
Afgesproken werd dat er een terugkoppeling zou worden gegeven van de 
resultaten van de pilots met betrekking tot het Integraal Accommodatiebeleid. 
Dit is gebeurd in de stadsronde van 13 december 2016. Toen was de vraag: 
heeft een nieuw Integraal Accommodatiebeleid toegevoegde waarde? Dit, 
gezien het feit dat er al vele beleidsstukken op het gebied van accommodaties 
zijn opgesteld (bv. sport, onderwijs en cultuur). Wel bleken er nog 
onduidelijkheden te zijn over de gemeenschapsvoorzieningen. Momenteel 
loopt een proces waarin gekeken wordt (samen met stakeholders) hoe 
eventueel beleid voor de gemeenschapsvoorzieningen eruit zou moeten zien.  

Naar aanleiding van de vergadering van het presidium d.d. 14 maart 2017 is 
besloten niet nog een stadsronde te houden, aangezien er al een aantal 
stadsrondes over hetzelfde onderwerp zijn gehouden. Redengevend hiervoor 
is dat de inhoud summier is en dat de punten waar burgers in eerdere rondes 
veel belangstelling voor hadden buiten de scope vallen en separaat worden 
behandeld (gemeenschapsvoorzieningen). Er waren wel vragen over de 
uitvoering van ruimtevragen van burgers. In het raadsvoorstel (en bijhorende 
notitie) is voorzien in duidelijkheid over deze uitvoering. Gezien het 
voorgaande en het feit dat er geen ingrijpend nieuw beleid wordt gemaakt (oud 
beleid wordt ingetrokken en een paar punten worden herbevestigd) is er ook 
geen aanleiding om nog een informatieronde voor raadsleden te houden.  

Inhoud  In het bestuursakkoord Wij Maastricht! is afgesproken integraal 
accommodatiebeleid te voeren. Deze ambitie is uitgewerkt in een 
Beleidsagenda maatschappelijk vastgoed (november 2014). Hoofddoel is regie 
te voeren en te komen tot een betere aansluiting van vraag en aanbod van 
maatschappelijk vastgoed. In het proces bekijken we (dialoogproces) of het 
huidige beleidskader (het Integraal Accommodatiebeleid 2005) nog actueel is. 



 

 

 

 

 

De Raad is aan zet om te concluderen of aanpassing van dit kader gewenst is. 
In de stadsrondes van 5 april 2016 en van 13 december 2016 is op interactieve 
wijze gekeken naar hoe het Integraal Accommodatiebeleid anno 2017 uit zou 
moeten zien en is een terugkoppeling gegeven van de resultaten van de pilots 
in Heer en Daalhof. 

Er waren steeds twee onderwerpen die aandacht vroegen: 
gemeenschapsvoorzieningen en de uitvoering van ruimtevragen van burgers. 
In een apart traject wordt gekeken naar beleid met betrekking tot de 
gemeenschapsvoorzieningen. In het raadsvoorstel (en bijhorende notitie) is 
voorzien in duidelijkheid over de uitvoering van ruimtevragen. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden 

Vervolgtraject In 2017 is gestart met het opstellen van het beleidsdocument 
gemeenschapsvoorzieningen. Dit zal in 2017 de politieke procedure doorlopen. 
In besluitvorming rondom het Accommodatiebeleid zal dit buiten beschouwing 
blijven. 

 


